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Socialchefsnätverket
(SCHNV) 

Minnesanteckningar Socialchefsnätverket i Dalarna 2023  

Datum: 27 oktober  

Tid: 8-9 

Lokal: Teams 

1. Mötets öppnande  

Socialchefsnätverket beslutade: 
att öppna mötet. 

2. Godkännande av dagordning 

Socialchefsnätverket beslutade: 
att godkänna dagordningen. 

3. Föregående minnesanteckningar 230922, Bilaga 1 

Socialchefsnätverket beslutade: 
att lägga minnesanteckningarna till handlingarna. 

4. Rapporter från nationell och regional nivå 

1. RSS och NSK-S möten 5-6 okt, Referensgrupp ny SoL 17 okt, Nationella 
socialchefsnätverket 20 okt  

 
Anna, Ulrika och Tanja redogjorde för ett urval av de frågor som respektive 
nätverk/grupp behandlat på respektive möten i oktober, Bilaga 6.  
PP från respektive möte ligger uppladdade på Socialchefsnätverk - Region Dalarna 

 
2. Informationsbrev SKR om tilläggsfinansiering från 2025, Bilaga 2 

Tanja skickar med en PP med ytterligare info som kan användas för förankring i den 
egna organisationen, Bilaga 7.  
 

3. Representanter utsedda till SUS-gruppen och NKÄs dialogforum 
(Nationellt kompetenscentrum äldreomsorg, Socialstyrelsen). 

Veronika Eliasson, Borlänge är utsedd till ny kommunrepresentant SUS-gruppen. 
Lilian Adolfsson-Eriksson, Ludvika utsedd till Dialogforum i NKÄ.  
 

4. SKRs undersökning om socionomprogrammet förslag, Bilaga 3, 3a 
Anna redogjorde kort för bakgrunden och meddelade att Mora hade fyllt i SKRs enkät 
med förslag på prioriteringar (Bilaga 3a).  
  
 

https://www.regiondalarna.se/socialchefsnatverk
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5. Info HVB och Minimaria 
Ulrika redogjorde för att ärendet om HVB kommer återremitteras och formuleras som 
ett uppdrag från Ledningsgrupp för regional samverkan, LGRS till Länschefsnätverket.  
 
Tanja redogjorde för ärendet om Minimaria som varit uppe för behandling i 
Välfärdsrådet dagen innan dvs. 26 oktober. Välfärdsrådet ställde sig mycket positiva till 
utredningen och dess förslag. Välfärdsrådet var eniga om att  framgent fatta ett beslut 
om rekommendation att kommunerna och regionen träffar en avsiktsförklaring att 
starta ett gemensamt Minamaria i länet. Minnesanteckningar från Välfärdsrådet: 
Välfärdsrådet - Region Dalarna  

 
6. Regionalt seminarium om aktivitetsplikt 15 nov 

Fyra kommuner är inte anmälda till seminariet i nuläget: Gagnef, Hedemora, Älvdalen 
och Vansbro.  
 
Socialchefsnätverket beslutade: 
att lägga informationen till handlingarna. 
 

5. Beslut: Utse fler representanter till SKRs Socialchefsnätverk 

SKR önskar att varje län utser ytterligare representanter till det nationella 
socialchefsnätverket. Man efterfrågar två ordinarie representanter och två ersättare. 
Från dalarna är Anna Ståhlkloo, Mora idag ordinarie representant.  
 
Tre intresseanmälningar har inkommit: Ingalill Frank, Säter, Jesper Karlsson, Orsa och 
Carina Gullemo, Ludvika.  
 
Socialchefsnätverket beslutade: 
att utse Carina Gullemo till ordinarie representant i SKRs Socialchefsnätverk. 
att utse Jesper Karlsson, Ingalill Frank till ersättare i SKRS Socialchefsnätverk. 

 

6. Info: Ny uppdragsbeskrivning för regionalt IFO-chefsnätverk och LSSoL-

nätverk, Bilaga 4,5 

Föredragande: Marie Edbom, IFO-chef Mora, Therese Holst, Verksamhetschef 
Falun,  

RSS har tillsammans med respektive nätverk tagit fram en uppdragsbeskrivning 
nätverken som tydliggör uppdrag syfte mål med mera. I uppdragsbeskrivningarna 
beskrivs även samarbetsformer med RSS.   
 
Marie och Therese redogjorde kort för de respektive nätverkens 
uppdragsbeskrivning.  
 
Socialchefsnätverket beslutade: 
att lägga informationen till handlingarna. 

https://www.regiondalarna.se/valfardsradet
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7. Info: Cosmic Link 

Föredragande: Maria Jonsson, Förvaltningschef Omsorg, Falun, Anneli Granath, 
Socialchef, Rättvik 
 

Anneli och Maria redogjorde för att de hade fått signaler om att regionens arbete med 
Cosmic Link går för fort fram. Även andra socialchefer bekräftade den bilden. Det 
finns en förväntan på ett införande i kommunerna (avseende bl.a. HSA) per den 30 
november och att det inte är realistiskt att nå för någon kommun. Det återstår också 
många andra frågor att reda ut innan ett införande är för handen, Bilaga 6.  
 
Anna och Ulrika tog med sig frågorna till efterföljande möte i Styrgruppen med 
Länschefsnätverket (som var samma förmiddag). Tanja hade bjudit in regionens 
införandeledare för Cosmic Link till det mötet. (Ulrika mejlade info från mötet till 
Socialchefsnätverket måndag 30 okt).  
 
Regionens företrädare för Cosmic kommer även till Länschefsnätverkets möte den 9 
november. Där kommer det finnas ytterligare utrymme att lyfta frågor kring införandet.  

 
Socialchefsnätverket beslutade: 
att lägga informationen till handlingarna. 

 

8. Övriga frågor 

Anneli berättade att Rättvik får många förfrågningar om att komma på studiebesök 
för att ta del av deras arbete med digitala hjälpmedel i hemtjänsten. Rättvik kommer 
anordna ett samlat informationstillfälle om detta framgent, för alla intresserade att ta 
del av. Anneli återkommer med mer information.  
 
Ulrika uppmärksammade rutinen kring storhelger och undrade om någon förde dialog 
på hemmaplan kring denna (inför julledigheterna). Tanja meddelade att ärendet 
kommer upp på nästa Länschefsnätverk.  
 

 


